沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零五年五月五日(星期四)




   
Date
 : 5 May 2005 (Thurs)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. 
“T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施”諮詢文件

Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”
2. “T3號道路南行主幹線第一階段通車的臨時交通管理措施”資料文件

Information Paper on “Temporary Traffic Management Measures for the Opening of Southbound Trunk Road of T3 Road, Phase I”

3.
“沙田源康街加設05:00-07:00專利巴士右轉專線出小瀝源路”資料文件

Information Paper on “ Introducing Right-turn Lane for Franchised Bus to turn to Siu Lek Yuen Road between 05:00-07:00 at Yuen Hong Street in Sha Tin”

4. 姚嘉俊先生提出有關沙田圍路(近愉翠苑段)的交通噪音的問題

Question to be put forward by Mr. YIU Ka-chun regarding the Traffic Noise at Sha Tin Wai Road (near Yu Chui Court)

5. 蔡耀昌先生提出有關九鐵“全月通”及第二程票價優惠的問題

Question to be put forward by Mr. TSOI Yiu-cheong, Richard regarding “The East Rail One-Month Pass” and Discount Fare on the Second Leg Journey

6. 運輸署提交的進度報告

Progress Report Submitted by Transport Department
7. 工作小組報告

Progress Reports Submitted by Working Groups
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
